



INCANTO
ITALIAN ATTITUDE

893 | CLUB
design Incanto lab

893 | CLUB

EN/ The home as a social space, a dimension in which to share passions and conversations, relax with yourself or always meet new friends, spend moments of relaxation or entire evenings of fun. Club expresses this idea of a domestic environment, lending itself to furnish the space with versatile and soft shapes, generous but not bulky volumes, solutions for ergonomic and personalized comfort.



FR/ La maison comme espace social, une dimension dans laquelle partager des passions et des conversations, se détendre avec soi-même ou toujours rencontrer de nouveaux amis, passer des moments de détente ou des soirées entières de divertissement. Club exprime cette idée d'un environnement domestique, se prêtant à meubler l'espace avec des formes polyvalentes et douces, des volumes généreux mais pas encombrants, des solutions pour un confort ergonomique et personnalisé.





893 | CLUB



EN/ Club is an extremely broad and complete modular program that allows you to create virtually infinite furnishing solutions in the living space: from the armchair, to two-seater, two-and-a-half-seater, three-seater sofas, to linear or corner multi-element compositions. Thanks to integrated mechanisms, it is possible to vary the height and inclination of the backrests and footrests, to allow everyone to take their own preferred position. The metal feet, placed in an invisible position, create a pleasant suspension effect and lightness.

FR/ Club est un programme modulaire extrêmement large et complet qui vous permet de créer des solutions d'ameublement pratiquement infinies dans l'espace de vie: du fauteuil aux canapés à deux places, deux places et demie, trois places, aux canapés linéaires ou compositions d'angle multi-éléments. Grâce à des mécanismes intégrés, il est possible de faire varier la hauteur et l'inclinaison des dossier et repose-pieds, pour permettre à chacun de prendre sa position préférée. Les pieds en métal, placés dans une position invisible, créent un agréable effet de suspension et de légèreté.



